
1 
 

 
434 37 Most, Budovatelů 2532 

 

U S N E S E N Í  
SNĚMU 

Hospodářské a sociální rady Ústeckého kraje, z.s. 
dne 7. 3. 2023 v Ústí nad Labem od 10:00 hodin   

 

Přítomni: dle prezenční listiny (originál, včetně plných mocí, uložen na sekretariátu HSR-ÚK) 

 
Program jednání: 
  

Zahájení a úvodní slovo (5 minut) 
Gabriela Nekolová, předsedkyně HSR-ÚK 
    

1. Procedurální otázky (5 minut) 
předkládá G. Nekolová, předsedkyně HSR-ÚK 
 

2. Slovo hejtmana Ústeckého kraje (5 minut)  
předkládá J. Schiller, hejtman Ústeckého kraje 
 

3. Kontrola plnění usnesení Předsednictva a Sněmu (5 minut)   Příloha č. 1 (elektronicky) 
předkládá E. Kovaříková, tajemnice HSR-ÚK 
 

4. Informace o hospodaření HSR-ÚK (10 minut)     Příloha č. 2 
M. Fraško, předseda finanční komise  
   

5. Zhodnocení činnosti HSR-ÚK za rok 2022 (5 minut)    Příloha č. 3 (elektronicky) 
G. Nekolová, předsedkyně HSR-ÚK 
 

6. Priority HSR-ÚK (15 minut)       
- Naplňování priorit HSR-ÚK v roce 2022     Příloha č. 4 (elektronicky) 
- Návrh priorit HSR-ÚK na rok 2023      Příloha č. 5  
- Plán činnosti na rok 2023       Příloha č. 6 (elektronicky) 
předkládá G. Nekolová, předsedkyně HSR-ÚK 
 

7. Návrh úpravy stanov HSR-ÚK (10 minut) 
předkládá G. Nekolová, předsedkyně HSR-ÚK 
 

8. Transformace regionu (20 minut) 
předkládá I. Dvořáková, radní pro oblasti strategie přípravy a realizace projektů - Fond spravedlivé transformace, 
fondy MŽP, MMR a jiných, G. Nekolová, předsedkyně HSR-ÚK 
 

9. Informace k řešení otázky vyhlášení Krušných hor jako možné chráněné krajinné oblasti a k problematice 
záplavových zón (15 minut) 
předkládá L. Mejstříková, náměstkyně hejtmana Ústeckého kraje 
 

10. Témata pro jednání krajských tripartit s Radou sociální a hospodářské dohody ČR (10 minut) 
předkládá G. Nekolová, předsedkyně HSR-ÚK 
 

11. Pakt zaměstnanosti – aktuální informace (5 minut) 
předkládá G. Nekolová, předsedkyně HSR-ÚK 
 

12. Různé                             
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Zahájení 
Jednání Sněmu zahájila předsedkyně HSR-ÚK Gabriela Nekolová a přivítala všechny účastníky. Konstatovala, že přítomno je 
20 členů a 4 delegovaní zástupci s plnými mocemi, zastoupeny jsou všechny tripartitní složky. Sněm je usnášeníschopný. 
V úvodu připomněla, že ve stejném prostoru rektorátu Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem se delegace HSR-ÚK setkala 
s nově zvoleným prezidentem panem Petrem Pavlem dne 23. 2. 2023. Poděkovala R. Vonkovi za zajištění tohoto jednání. 
Dále konstatovala, že pan prezident přislíbil, že v rámci svého týmu vytvoří entitu, jež se bude cíleně věnovat strukturálně 
postiženým krajům, což R. Vonka potvrdil. 
 

K BODU 1: Procedurální otázky 
G. Nekolová vyzvala zúčastněné k potvrzení programu Sněmu, jenž schválilo Předsednictvo Per Rollam. L. Mejstříková 
požádala o přidání informace k bodu č. 9 k problematice záplavových zón. Program byl s touto připomínkou schválen. 
 

Usnesení 1/S/23: Procedurální otázky 
Sněm HSR-ÚK 
 

I. schvaluje program jednání Sněmu v doplněném znění 
II. schvaluje skrutátora a zapisovatele – E. Kovaříkovou 
III. schvaluje ověřovatele zápisu – G. Nekolovou a R. Vonku  

 
  Hlasování:    pro   24     proti  0   zdržel se  0 
  Usnesení bylo schváleno    

 

 
K BODU 2: Slovo hejtmana Ústeckého kraje 
J. Schiller informoval o odvolání ředitele Regionální rozvojové agentury s tím, že je řešena jeho náhrada. Konstatoval, že je 
připravováno jednání Ústeckého kraje s novým ministrem životního prostředí dne 27. 3. 2023. Dále hovořil o Operačním 
programu Spravedlivá transformace, nutnosti projednat připravenost jednotlivých strategických projektů na Regionální stálé 
konferenci ÚK, neboť je třeba profinancovat přidělenou alokaci OP ST v určitých milnících. Je tedy důležité vědět, které 
strategické projekty budou realizovány a kdy. Doplnil, že jako první strategický projekt byl odevzdán projekt Ústeckého kraje 
s názvem Transformační centrum Ústeckého kraje. 
 

Usnesení 2/S/23: Slovo hejtmana Ústeckého kraje 
Sněm HSR-ÚK 
 

I. bere na vědomí informace hejtmana Ústeckého kraje  
 
  Hlasování:    pro   24     proti  0   zdržel se  0 
  Usnesení bylo schváleno    

 
 
K BODU 3: Kontrola plnění usnesení Předsednictva a Sněmu 
E. Kovaříková sdělila, že na úrovni Sněmu nejsou žádná usnesení ve sledování. Stručně okomentovala usnesení v kompetenci 
Předsednictva HSR-ÚK. Uvedla, že ve dnech 9. 2. 2023 – 16. 2. 2023  byla Per Rollam Předsednictvem HSR-ÚK schválena 
usnesení týkající se schválení programu Sněmu, renominace zástupců HSR-ÚK v různých platformách, komisích, výborech 
a pracovních skupinách, a potvrzení kooptace vybraných členů Předsednictva HSR-ÚK v jejich funkcích v rámci spolku. G. 
Nekolová požádala o úpravu usnesení č. 2/P/23 Renominace zástupců HSR-ÚK ve výborech, komisích, pracovních skupinách, 
platformách, do kterého bude zahrnuta ještě úprava zástupců HSR-ÚK v Pracovní skupině Regionální rozvoj RSK ÚK. 
Požádala o doschválení nového zástupce v osobě A. Herzána, jeho náhradnicí pak G. Nekolovou. Všichni přítomní členové 
HSR-ÚK s touto úpravou souhlasili.  
 

Usnesení: 19/P/22 Pakt zaměstnanosti Ústeckého kraje  
Předsednictvo HSR-ÚK  

I. bere na vědomí informaci o Paktu zaměstnanosti Ústeckého kraje a možných variantách 

budoucího fungování  

II. ukládá G. Nekolové, aby prodiskutovala s předsedkyní Paktu zaměstnanosti ÚK a s vedením 

krajské samosprávy důvody přesunu Paktu na jiný subjekt a další možnosti jeho fungování.  
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Dne 30. 1. 2023 proběhlo jednání s panem hejtmanem J. Schillerem a s panem 1. náměstkem J. Kulhánkem o dalším 

fungování Paktu zaměstnanosti ÚK. Více informací bude sděleno na jednání Sněmu dne 7. 3. 2023. 

Usnesení: 25/P/22 Bytová politika 
Předsednictvo HSR-ÚK  

I. bere na vědomí informace k bytové politice z úrovně Ministerstva pro místní rozvoj  

Probíhá komunikace s MMR k tématu zákona o podpoře v bydlení a Stáním fondu podpory investic. Probíhá velmi 

intenzivní komunikace se zástupci MMR ve spolupráci s HSRCH. 

Usnesení: 29/P/22 Informace z jednání s ministrem práce a sociálních věcí 
Předsednictvo HSR-ÚK  

I. bere na vědomí informaci z jednání s ministrem práce a sociálních věcí 

II. ukládá předsedkyni HSR-ÚK realizovat návaznou komunikaci s určenými náměstky 

v jednotlivých oblastech 

Dne 19. 1. 2023 bylo realizováno jednání s náměstkyněmi MPSV ke stanoveným tématům. Zápis z tohoto jednání byl 

rozeslán spolu s podklady na jednání Sněmu, který bude realizován 7. 3. 2022, kde budou předány další informace. 

Usnesení: 35/P/22 Aktuální vývoj v procesu transformace 
Předsednictvo HSR-ÚK  

II. pověřuje předsedkyni HSR-ÚK k přípravě spolupráce v rámci strategických projektů OP 

Spravedlivá transformace a k podpisu příslušných dokumentů spojených se zapojením HSR-

ÚK do jejich realizace 

V současné době je připravována spolupráce v rámci strategických projektů OP Spravedlivá transformace. O detailech 

tohoto postupu bude předsedkyně HSR-ÚK informovat na jednání Sněmu dne 7. 3. 2023.  

Usnesení: 36/P/22 Restrukturalizace Destinační agentury Krušné hory o.p.s. 
Předsednictvo HSR-ÚK  

II. bere na vědomí informaci o restrukturalizaci Destinační agentury Krušné hory o.p.s. 

Dle domluvy bude na jednání HSR-ÚK přizván jak J. Řehák, náměstek hejtmana, tak nový ředitel Destinační agentury 

Krušnohoří, z.s. Š. Javůrek.  

Usnesení: 37/P/22 Priority HSR-ÚK 
Předsednictvo HSR-ÚK  

III. ukládá jednotlivým členům HSR-ÚK projednání těchto dokumentů v jejich orgánech a zaslání 

připomínek v termínu do 30. 1. 2023  

Do data 30. 1. 2023 obdržel sekretariát HSR-ÚK pouze 1 připomínku, a to od HSRCH. Tato připomínka byla 

akceptována a do priorit HSR-ÚK zapracována.   

Usnesení: 38/P/22 Harmonogram jednání HSR-ÚK na rok 2023 
Předsednictvo HSR-ÚK  

I. bere na vědomí skutečnost, že projednání harmonogramu jednání HSR-ÚK na rok 2023 bude 

projednáno na prvním jednání Předsednictva HSR-ÚK v roce 2023 

Plán činností na rok 2023 byl rozeslán spolu s podklady na jednání Sněmu, kde bude okomentován. 

Úkol bez usnesení: Společný apel krajských tripartit uhelných regionů na centrální orgány ve věci 
urychleného řešení energetiky a surovinové politiky 
Další vývoj v této problematice prozatím nepřináší dostatečné řešení. Dne 6. 12. 2022 byla realizována Platforma 
průmyslníků ve formátu setkání s panem hejtmanem, kde byla mimo jiné diskutována tato problematika, včetně 
dostupných či připravovaných nástrojů podpory. Následně hejtman Ústeckého kraje vydal tiskovou zprávu, ve které 
znovu apeloval na vládu, aby urychleně činila kroky pro řešení energetické krize. Více viz článek „Dopady energetické 
krize mohou být nevratné, varuje vládu hejtman Schiller“, odkaz pro přečtení zde. 
Dále byl odeslán dopis panu náměstkovi Sekce Energetiky MPO René Nedělovi se žádostí o zařazení hejtmanů a 
předsedů krajských tripartit uhelných regionů do Rady vlády pro energetickou a surovinovou politiku.  
 
 
 
 
 

https://www.kr-ustecky.cz/dopady-energeticke-krize-mohou-byt-nevratne-varuje-vladu-hejtman-schiller/d-1772751?fbclid=IwAR2O-MeFzFk_Xu2FbcGhDwoZ1p68Xlejv_UNkj066ZFmNAJXJUUNzKl50KU
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Usnesení: 1/P/23 Schválení programu Sněmu HSR-ÚK 
Předsednictvo HSR-ÚK  

I. schvaluje program Sněmu, který se bude konat 23.  2. 2022 

Usnesení: 2/P/23 Renominace zástupců HSR-ÚK ve výborech, komisích, pracovních skupinách, 
platformách 
Předsednictvo HSR-ÚK  

I. schvaluje navržené renominace zástupců HSR-ÚK ve výborech, komisích, pracovních 

skupinách, platformách 

Usnesení: 3/P/23 Potvrzení kooptace vybraných členů Předsednictva HSR-ÚK v jejich funkcích v 
rámci spolku 
Předsednictvo HSR-ÚK 

I. potvrzuje kooptaci na další 5leté období T. Loubala ve funkci člena Předsednictva HSR-
ÚK, jakožto člena HSRÚ 

II. potvrzuje kooptaci na další 5leté období V. Vozku ve funkci člena Předsednictva HSR-ÚK, 
jakožto člena HSRM 

III. potvrzuje kooptaci na další 5leté období J. Slunečkovi ve funkci člena Předsednictva HSR-
ÚK, jakožto zástupce zaměstnaneckých organizací (ČMKOS) 

 

 
 

 
Usnesení 3/S/23: Kontrola plnění usnesení Předsednictva a Sněmu  
Sněm HSR-ÚK 

I. bere na vědomí, že z předchozích jednání Sněmu nejsou ve sledování žádná usnesení  
II. bere na vědomí řešené úkoly na úrovni Předsednictva 

 
 
Hlasování:    pro   24     proti  0   zdržel se  0 
Usnesení bylo schváleno    

 

 
K BODU 4: Informace o hospodaření HSR-ÚK 
Všem členům Předsednictva a Sněmu byla předem elektronicky zaslána informace o hospodaření HSR-ÚK za běžnou 
i doprovodnou činnost ke dni 31. 12. 2022. Tyto podklady byly projednány a schváleny Finanční komisí HSR-ÚK 27. 2. 2023. 
M. Fraško, předseda Finanční komise HSR-ÚK, sdělil, že v běžné i doprovodné činnosti HSR-ÚK hospodařila s kladným 
hospodářským výsledkem. Doplnil, že výsledek hospodaření v doprovodné činnosti je způsoben předfinancováním 
projektových aktivit v uplynulých dvou letech, kdy v roce 2022 byly proplaceny závěrečné žádosti o platbu. Tyto finanční 
prostředky budou využity na předfinancování aktivit v doprovodné činnosti v roce 2023. 
 

Usnesení  4/S/23: Informace o hospodaření HSR-ÚK 
Sněm HSR-ÚK  
 

I. schvaluje hospodaření HSR-ÚK za rok 2022 v běžné i doprovodné činnosti v předloženém znění, viz 
příloha č. 1 

 
Hlasování:    pro   24   proti  0       zdržel se 0 
Usnesení   bylo schváleno       
 
 
 
 

K BODU 5: Zhodnocení činnosti HSR-ÚK za rok 2022 
G. Nekolová konstatovala, že Zpráva o činnosti HSR-ÚK za rok 2022 byla všem elektronicky zaslána před jednáním Sněmu. 
K tomuto materiálu sekretariát HSR-ÚK neobdržel žádné připomínky. Doplnila, že tato zpráva není pouhým sumářem aktivit 
HSR-ÚK za daný rok, ale je taktéž využívána pro představení HSR-ÚK a komunikaci s dalšími subjekty, ať už centrálními 
orgány i dalšími stakeholdery z území. M. Andrt, HSRLT, poděkoval za tento materiál a navázal na konkrétní zrealizované 
jednání k dopravním prioritám s Ministerstvem dopravy, Ředitelstvím silnic a dálnic a Ústeckým krajem (7. 2. 2023). Sdělil, že 
dle jeho názoru dopravní infrastruktura není v regionu řešena dostatečně komplexně a v adekvátním čase. Požádal, aby 
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frekvence tohoto jednání byla zvýšena na dvakrát za rok, oproti jednou ročně v předchozích letech. G. Nekolová souhlasila a 
přislíbila zrealizovat další setkání s MD a ŘSD cca v polovině roku 2023. Tato skutečnost je promítnuta také do Plánu činností 
HSR-ÚK na rok 2023. 

 
Usnesení 5/S/23: Zhodnocení činnosti HSR-ÚK za rok 2022 
Sněm HSR-ÚK  
 

I. schvaluje zprávu o činnosti HSR-ÚK za rok 2022 v předloženém znění, viz příloha č. 2 

 
Hlasování:    pro   24   proti  0       zdržel se 0 

Usnesení   bylo schváleno       
 
K bodu 6: Priority HSR-ÚK 
Všem členům Sněmu byly předem zaslány informace k naplňování priorit HSR-ÚK v roce 2022, návrh priorit HSR-ÚK pro rok 
2023 a návrh plán činnosti na rok 2023. G. Nekolová sdělila, že po dohodě s Výkonným výborem nebyl připraven tradiční 
harmonogram činností, ale plán s četností jednotlivých jednání HSR-ÚK s tím, že konkrétní data budou domlouvána 
s dostatečným časovým předstihem. Toto bylo učiněno v návaznosti na turbulentní dobu transformace regionu s potřebou řešit 
operativně vytýčená témata. Proti tomuto postupu nebyly vzneseny žádné námitky. 
 

Usnesení 6/S/23: Priority HSR-ÚK 
Sněm HSR-ÚK  
 

I. bere na vědomí naplňování priorit HSR-ÚK v roce 2022, viz příloha č. 3 
II. schvaluje návrh priorit HSR-ÚK pro rok 2023, viz příloha č. 4 

III. schvaluje plán činností na rok 2023, viz příloha č. 5 

 
Hlasování:    pro   24   proti  0       zdržel se 0 

Usnesení   bylo schváleno       
 
K bodu 7: Návrh úpravy stanov HSR-ÚK  
G. Nekolová vysvětlila potřebu úpravy stanov HSR-ÚK, a to z důvodu intenzivní realizace doprovodných činností, primárně 
v podobě aktivit odborných platforem při HSR-ÚK. Tyto činnosti napomáhají plnění některých priorit HSR-ÚK. Na příkladu 
Vodíkové platformy ÚK, ke které je realizován servis opravdu značný, demonstrovala nutnost zpoplatnění této platformy, jež 
bude sanovat vynaloženou činnost HSR-ÚK. Možnosti, jak tyto platformy více formalizovat, konzultovala G. Nekolová s právní 
kanceláří, jež doporučila jako nejvhodnější variantu založení pobočného spolku. Tato možnost ale právě zakládá potřebu 
úpravy stanov hlavního spolku, tedy HSR-ÚK. Vysvětlila, že do stanov HSR-ÚK bude zanesena obecná možnost zakládání 
pobočných spolků. Konkrétní detaily fungování pobočných spolků bude následně řešeno na úrovni Předsednictva HSR-ÚK. 
Úprava stanov bude projednána nejprve s právním oddělením Ústeckého kraje. J. Schiller a I. Dvořáková přislíbili součinnost. 
Po schválení právním oddělením krajské samosprávy bude navržená úprava zaslána všem členským organizacím HSR-ÚK. 
Následně bude svolán Sněm HSR-ÚK, jenž schválí tento počin. G. Nekolová požádala o shovívavost, že v tomto roce bude 
realizován Sněm dvakrát, oproti běžnému jednomu jednání ročně. Přislíbila, že bude spojeno s jednání Předsednictva.  

 
Usnesení 7/S/23: Návrh úpravy stanov HSR-ÚK 
Sněm HSR-ÚK  
 

I. bere na vědomí podnět předsedkyně G. Nekolové k návrhu úpravy stanov z důvodu umožnění zakládání 
pobočných spolků 

II. ukládá předsedkyni G. Nekolové připravit návrh změny stanov a projednat jej s členy HSR-ÚK a předložit jej 
Sněmu do 30. 6. 2023 

 
Hlasování:    pro   24   proti  0       zdržel se 0 

Usnesení   bylo schváleno       
 
 
K bodu 8: Transformace regionu  
I. Dvořáková, radní pro oblasti strategie přípravy a realizace projektů - Fond spravedlivé transformace, fondy MŽP, MMR a 
jiných, okomentovala podporu transformace z úrovně Ústeckého kraje, viz příloha č. 6.  
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Diskuze: 
- G. Nekolová se dotázala na možnost přesunu finančních prostředků z peněz Ústeckého kraje ve prospěch 

Moravskoslezského kraje, již paní radní v hovoru zmínila. 
o I. Dvořáková odpověděla, že se jedná o informaci  z Ministerstva financí: pokud by se nevyčerpalo 

z pilíře ÚK, mohlo by být přesunuto do MSK. Nicméně ÚK má v plánu všechny finance vyčerpat – 
prostřednictvím strategických projektů, tematických výzev či zastřešujících projektů. Stále je ve hře 
žádost o prodloužení lhůt pro čerpání z FST/OP ST. 

o I. Dvořáková informovala, že v současné době probíhají pracovní skupiny RSK ÚK, nastavování 
tematických výzev, otevírání nových témat atd. 

o G. Nekolová nabídla součinnost HSR-ÚK při ověřování absorpční kapacity u vybraných témat. 
o G. Nekolová zmínila, že příprava a následná administrace některých tematických výzev v určitých 

oblastech je pro MŽP složitá, neboť s některými tématy nemají zkušenosti. Např. pro vědu a výzkum, 
vodík, podporu podnikatelských subjektů atd. Nabízí se spolupráce s dalšími orgány, např. TAČR, API, 
MPO atd.  

o G. Nekolová dále uvedla, že v harmonogramu výzev z OP ST nebyla uvedena tematická výzva pro 
vodíkové hospodářství, nicméně pro ÚK je velmi důležitá. V regionu je mnoho připravených projektů. Je 
důležité vyjednat podporu pro projekty plánující využít nízkoemisní vodík. MŽP přislíbilo tuto výzvu 
vyhlásit na podzim tohoto roku 

- M. Andrt vznesl dotaz na situaci, když by nebyly podány všechny schválené strategické projekty – zdali by byly 
schvalovány další. I. Dvořáková odvětila, že nikoliv. Nevyčerpané prostředky by byly převedeny na rozšíření 
financování tematických výzev. 

- M. Andrt se dále zeptal, zdali bude platit omezení pro města do 5 tisíc obyvatel na projektovou přípravu i pro 
výzvu na obdobné aktivity z OP ST. I. Dvořáková odpověděla, že pro výzvu z OP ST tato podmínka nebude 
dedikována. 

- R. Vonka se zajímal, proč je problematické podpořit velmi dobře připravený strategický projekt města Ústí nad 
Labem na zavádění vodíkové mobility na jeho území. G. Nekolová spolu s I. Dvořákovou vysvětlily pohled 
Evropské unie, pro niž je uznatelný jen vodík vyrobený z obnovitelných zdrojů, mezi které nepočítá ani jádro. 
Z tohoto důvodu je vodík vyráběný ve Spolchemii, jež je v projektu výhradním dodavatelem vodíku, 
nepodpořitelný. Ústecký kraj i MPO apeluje na Evropskou unii, aby pro Ústecký kraj uznala přechodné období 
pro nízkoemisní typy vodíku alespoň po přechodné období. 

- J. Aster konstatoval, že se Ústecký kraj v různých ukazatelích propadá nejen mezi evropskými státy, ale i v rámci 
srovnání s dalšími kraji ČR. Je nutné zanalyzovat důvody a zajistit kroky pro zastavení tohoto vývoje. Navrhl 
možnou inspiraci v lužickém regionu.  

- I. Dvořáková konstatovala, že je pro rozvoj našeho kraje velmi důležité v regionu táhnout za jeden provaz. 
- G. Nekolová požádala vedení Ústeckého kraje, aby výše uvedené problémy otevřely při jednání s novým 

ministrem životního prostředí Petrem Hladíkem. 
 

Usnesení 8/S/23: Transformace regionu 
Sněm HSR-ÚK  
 

I. bere na vědomí informaci paní I. Dvořákové, radní Ústeckého kraje, k problematice transformace regionu 
 
Hlasování:    pro   24   proti  0       zdržel se 0 

Usnesení   bylo schváleno       
 
K bodu 9: Informace k řešení otázky vyhlášení Krušných hor jako možné chráněné krajinné oblasti a 
k problematice záplavových zón  
L. Mejstříková, náměstkyně hejtmana, informovala, že jednání k možnému vyhlášení Krušných hor jakožto chráněné krajinné 
oblasti (CHKO) momentálně stagnují. Ředitel Agentury ochrany přírody a krajiny F. Pelc sdělil L. Mejstříkové, že jednání budou 
realizována na podzim tohoto roku, že nemá v současné době dostatečné podklady. L. Mejstříková ujistila přítomné, že kraj 
chce možnosti projednat primárně s obcemi v dotčeném území. Vnímá potřebu ochrany přírody, ale nelze narušit či omezit 
rozvoj těchto obcí. R. Vonka uvedl, že žít, hospodařit či podnikat v CHKO je velmi náročné, jedná se v podstatě o každodenní 
komplikace, což uvedl na konkrétních příkladech. J. Schiller uvedl, že ÚK si je toho vědom, proto potřebuje nejdříve hovořit 
s obcemi a pak se rozhodnout. A. Herzán doporučil vyjet do jiných CHKO a tam se inspirovat, zjistit informace. I. Dvořáková 
konstatovala, že si dokáže představit, že CHKO bude vyhlášena pro určité oblasti, ale ne pro celé Krušné hory. G. Nekolová 
potvrdila, že HSR-ÚK kvituje postup ÚK a nabídla součinnost pro otevření široké debaty s dotčenými obcemi a dalšími 
stakeholdery. Sdělila, že na program některého z příštích jednání HSR-ÚK bude tento bod zařazen a bude projednán za účasti 
dotčených subjektů. 
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L. Mejstříková dále otevřela téma záplavových zón, jež jsou upravovány Vyhláškou o způsobu a rozsahu zpracovávání návrhu 
a stanovování záplavových území a jejich dokumentace č. 79/2018. Nicméně MŽP připravilo aktualizaci této vyhlášky, která 
však zkomplikuje situaci obcím ve smyslu jejich rozvoje. Toto potvrdil také F. Padělek, starosta města Roudnice nad Labem, 
jenž se zúčastnil jednání na MŽP. Dle jeho názoru nebyly vyřešeny veškeré nejasnosti a komplikace. Dne 30. 3. 2023 bude 
další jednání MŽP, kterého se zúčastní jak paní náměstkyně, tak pan starosta. Bylo doporučeno, aby se tohoto jednání 
zúčastnil taktéž pan radní M. Kučera, jenž má v gesci oblasti regionálního rozvoje, zemědělství a rozvoje venkova.  
G. Nekolová sdělila, že si uvědomuje závažnost tohoto tématu. I zde nabídla součinnost zapojení členů HSR-ÚK, organizace 
jednání se starosty či vytvoření ad hoc skupiny pro řešení této problematiky.  

 
Usnesení 9/S/23: Informace k řešení otázky vyhlášení Krušných hor jako možné chráněné krajinné oblasti 
a k problematice záplavových zón 
Sněm HSR-ÚK  
 

I. bere na vědomí informaci paní L. Mejstříkové, náměstkyně Ústeckého kraje, k řešení otázky vyhlášení Krušných 
hor jako možné chráněné krajinné oblasti a k problematice záplavových zón 

 
Hlasování:    pro   24   proti  0       zdržel se 0 

Usnesení   bylo schváleno       
 
K bodu 10: Témata pro jednání krajských tripartit s Radou sociální a hospodářské dohody ČR 
G. Nekolová informovala, že po navržení Výkonným výborem byly sekretariátu Rady sociální a hospodářské dohody ČR 
(RHSD ČR) komunikovány návrhy témat, jež byly projednány také s panem prezidentem Petrem Pavlem, a to „Energetická 
tranzice“ a „Systémové řešení strukturální zátěže regionu“. Vzhledem k faktu, že si RHSD ČR vyžádala návrhy témat ze všech 
krajů, není jisté, že naše dvě budou vybrána. Potvrdila však, že minimálně budou zvednuta v bodě Různé. Dále konstatovala, 
že se spojí také s krajskými tripartitami MSK a KVK, aby byl vyvinut společný tlak projednat tyto, námi zaslané, pro strukturálně 
postižené - uhelné regiony důležité body.  

 
Usnesení 10/S/23: Témata pro jednání krajských tripartit s Radou sociální a hospodářské dohody ČR 
Sněm HSR-ÚK  
 

I. schvaluje témata pro jednání s RHSD ČR, která byla navržena Výkonným výborem HSR-ÚK: 
1. Energetická tranzice 
2. Systémové řešení strukturální zátěže regionu 

 
Hlasování:    pro   24   proti  0       zdržel se 0 

Usnesení   bylo schváleno       
 
K bodu 11: Pakt zaměstnanosti – aktuální informace 
G. Nekolová sdělila, že je dlouhodobě řešeno další fungování Paktu. V současné době Ústecký kraj není připraven být 
nositelem Paktu a čerpat dotace, nicméně nebude bránit této možnosti ostatním členům Paktu. Pro náš regionální Pakt dává 
smysl, aby žadatelem o dotace byla buď krajská samospráva nebo neziskové organizace (z důvodu vysoké míry dotace), tedy 
HSR-ÚK nebo KHK-ÚK. G. Nekolová projednala tyto možnosti s F. Jochmanem, místopředsedou KHK ÚK a byla 
komunikována varianta, že nositelem Paktu bude KHK ÚK, taktéž bude žadatelem projektu a všichni ostatní členové Paktu 
budou partneři. Toto bylo taktéž projednáno na jednání Paktu dne 28. 2. 2023. Schválení této změny na úrovni HSR-ÚK bude 
muset projít schválení Předsednictvem na jeho příštím jednání. 

 
Usnesení 11/S/23: Pakt zaměstnanosti – aktuální informace 
Sněm HSR-ÚK  
 

I. bere na vědomí informaci o plánované změně nositelství Paktu zaměstnanosti Ústeckého kraje 
II. ukládá Předsednictvu HSR-ÚK projednat související procesní záležitosti 

 
Hlasování:    pro   24   proti  0       zdržel se 0 

Usnesení   bylo schváleno       
 
Závěr 
G. Nekolová poděkovala všem za účast, podnětnou diskuzi a ukončila jednání. 
 

Zapsala: Ing. Edita Kovaříková,15. 3. 2023 v Mostě 
Ověřili: Mgr. Gabriela Nekolová, Ing. Radek Vonka,  15. 3. 2023 v Mostě 


